

Quand traditions & saveurs se marient pour le plaisir !
When tradition and flavour come together to offer pure pleasure !



MABI

GADELOUPE



L'ABUS D'ALCOOL EST DANGEREUX POUR LA SANTÉ, CONSOMMER AVEC MODÉRATION



A women's story :

Founded in 2004 by two sisters and their mother, the Mabi Company was created in order to seek and offer original, and especially authentic gifts.

It was thus decided that the golden reflections of their traditional punches would again rest on their shelves.

A subtle blend of exotic fruits, native rum and sugar cane evolve into Mabi punches after a lengthy maceration process (steeping: lasting from 6 months to a year depending on the fruit being used). Mabi punches are best appreciated slowly sipped and consumed with moderation.

The fruits are carefully selected and picked at their prime. They are unaltered to ensure full flavor, aroma and optimal preservation in alcohol. The cut of the fruit, when deemed necessary, is designed to visually enhance the punches.

While aging, the punch takes on an amber color and becomes liqueur-like. Hence, the fruit will yield all of its essence to the rum.

A pure delight.

Why the name Mabi ?

Mabi is a tree indigenous to the Caribbean, now threatened by extinction.

The elders used the tree's bark to prepare a tonic beverage. Mabi also symbolizes our commitment towards nature ; harvesting our native fruit is an incentive to save our trees.



Une histoire de femmes

Créée en 2004, à l'initiative de deux filles et de leur mère, la société Mabi est née de leur recherche de cadeaux, originaux et surtout authentiques, à offrir.

Ainsi ont-elles décidé de reposer sur les étagères le beau reflet doré de nos punches traditionnels. Subtil mélange de fruits exotiques, de rhum agricole et de canne à sucre, combiné à une longue macération (de 6 mois à un an selon les fruits), les punches Mabi sont des liqueurs qui s'apprécient avec douceur et modération. Les fruits, fraîchement cueillis, sélectionnés avec soin pour leur saveur, leur parfum et leur tenue dans l'alcool sont garantis sans traitement. Leur découpe, quand elle est nécessaire, est soigneusement étudiée pour enrichir visuellement le punch.

En vieillissant, le punch prend une couleur ambrée, il devient liquoreux. Le fruit aura alors donné toute son essence au rhum. Un pur instant de délice !

Pourquoi Mabi ?

Le Mabi est un arbre de la Caraïbe, aujourd'hui en voie de disparition, dont les anciens utilisaient l'écorce pour préparer une boisson énergisante. C'est également tout un symbole pour signifier l'engagement envers la nature : travailler avec les fruits de terroir, c'est encourager à ne plus abattre nos arbres !

Les punches Mabi

Mabi punches

Contenance : 70cl

Parfums : coco, maracudja, abricot pays, suret, kénéet, prune café, tamarin, surelle, monbin, carambole, mangue, melon, goyave, cerise pays, surelle, cajou, gingembre...

Généreuse comme les îles, c'est un subtil mélange d'arrondi et de finesse ...

Capacity: 70cl

Flavors : Coconut, Passion fruit, Mamey, Indian jujube, Spanish lime, Indian plum, Tamarind, Jimbling, Java plum, Star fruit, Mango, Cantaloupe, Guava, Acerola cherry, Jimbling, Cashew, ginger...

Generous like the islands, it is a subtle combination of rounded and smooth shapes ...



Des parfums & des Fruits

Fruits and flavors

Une explosion de saveurs de fruits frais exotiques gorgés de soleil, se mêlant au sucre brun de canne et au rhum agricole traditionnel ... laissez courir votre imagination !

Abricot pays : fruit à la pulpe épaisse de couleur orangée avec un énorme noyau, l'abricot pays ou «zabricot» n'a rien à voir avec l'abricot d'Europe. Un parfum inhabituel et une saveur surprenante pour une découverte inoubliable !

Carambole : fruit juteux découpé en étoile, son esthétique n'a d'égal que la douceur qu'il apporte au rhum !

Cerise pays ou cerise acérola : riche en vitamine C et très parfumée, elle donne un punch à la saveur unique et indéfinissable !

Coco : un goût pur incontournable, un parfum qui vous envahit !

Goyave : extrêmement parfumé, ce fruit du jardin donne un succulent punch !

Kénet : fruit exotique, sauvage au goût marqué, il donne un punch aux saveurs infinies !

Mangue : la mangue Julie a été sélectionnée par Mabi pour sa beauté, sa générosité, un réel bonheur pour le palais et l'odorat. Un punch tout simplement sublime !

Maracudja ou fruit de la passion : un parfum très connu ... une saveur qui ne déçoit jamais !

Melon : le divin parfum et la douce saveur du melon exaltés par la force du rhum ... un vrai régal pour les sens !

Monbin : son parfum embaume nos sentiers, enchante nos palais et nos sens !

Surelle : une graine au goût acidulé pour un punch au parfum et à la saveur uniques !

Suret : fruit exotique à noyau, sauvage, sa saveur vous emporte. C'est tout le parfum des îles qui s'offre à vous !

Tamarin sur : un goût acidulé que l'on retrouve intact au contact du palais avec une liqueur à la saveur très particulière ... recommandée aux connaisseurs !

Gingembre (Zingiber officinale) : Le rhum gingembre est chaud, piquant, il efface le rhum et en bouche il ne reste plus que le parfum du gingembre.

An explosion of flavors stemming from fresh, exotic, sun ripened fruit blended with brown sugar cane and native agricultural rum... let your imagination run wild!

Mamey : *this fruit has a thick orange pulp and an enormous pit. The «mamey or zabriko» apricot has nothing to do with its European counterpart. It has an unusual aroma and a surprising flavor; all for an unforgettable discovery!*

Star fruit : *this is a juicy star-shaped fruit. Its beauty is only equaled by the smoothness it brings to the rum!*

Acerola Cherry : *it is gorged with vitamin C and has a wonderful fragrance; it gives the punch a unique and undefinable flavor!*

Coconut : *clearly a must! This punch has a pure taste that will light up your senses.*

Guava : *very aromatic, the garden variety of this fruit makes an excellent punch!*

Spanish lime : *this exotic, wild fruit yields a distinctive flavor with our rum blend: an exquisite pleasure.*

Mango : *the «Julie mango» was selected by Mabi for its beauty and its juiciness. The flavor and fragrance will delight your taste buds. A simply sublime punch!*

Passion fruit : *its perfume is easily recognizable ... The flavor never disappoints you!*

Cantaloupe : *the divine fragrance and mellow flavor of cantaloupe are enhanced by the rum's spike... It is a true delight for the senses!*

Java Plum : *a common fragrance in our fields, the taste and aroma will mesmerize you.*

Jimbling : *the bitterness of this fruit's seeds renders a punch with a unique aroma and great taste!*

Indian Jujube : *this exotic wild fruit has a small pit. Its amber color, enhanced by the native rum will take you away. It embraces you with all the fragrances of the islands.*

Tamarind : *this fruit has a lightly tart flavor and is discernible to the palate in the rum's blend... It is recommended to the connoisseur!*

Ginger (Zingiber officinale) : *This ginger flavoured rum is hot and spicy; it suppresses the rum's spike, leaving a zesty ginger taste.*



SARL Mabi

Fort Île Nord • 97128 Goyave • Guadeloupe F.W.I.

Tél. : 0590 95 96 88 • 0690 56 88 03 • Fax : 0590 86 02 91

Mail : lory.lurel@wanadoo.fr

